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Referat  f ra  den ord inere genera l forsaml inq i
A r r e s a  S e j l k l u b  d e n  2 6 . L . 1 _ 9 9 5 .

Blarn Mortonsson bad vel-kommen t i l-  de fremmzdte med-
l -emmer og v i  g ik  v idere t i1  dagsordenen.

Dagsorden:

1 .  Va lg  a f  d i r i gen t
2.  Formandens beretn inq
3.  Regnskab & Budget  (Fast ]aggelse af  kont inqent

og Vandpladsafg i f t )  .
4 .  f ndkomne  fo rs lag  (Se  b i l ag )
5 .  V a l g  a f  b e s t y r e l s e :

a.  Havnefoged
b .  K a s s e r e r
c.  Nest formand
d .  Sek re te r
e .  2  Supp lean te r
f .  2  rev i so re r

6 .  Even tue l t

A d  p k t  1 .

E r l i ng  Le th  b lev  va lg t  t i 1  d i r i gen t ,  han  takkede  fo r
va lget  og konstaterede at  qenera l forsaml- ingen var
lov l i g t  i ndva rs l -e t .

A d  p k t  2 .

Formandens beretn ing var  udsendt  t i l  medl_emmerne.
J?r? Hovgaard spurgte hvorfor Dame DM i yngling ikke
skul - l -e  afholdes pA Arresa som pIanlagt .
B larn svarede at  man var  bange-  for  a i  der tagersen
v i l - I e  b l i ve  fo r  1 i1 le .  He re f  i e r  b l -ev  be re tn lnqen
vedtaget

A d  p k t  3 .

Regnskabet  b lev f remlagt  a f  rb  Hovedskov,  som for-
ta l - t e  a t  j ub i l ee t  havde  g i ve t  e t  ove rskud  p6  2 .605 ,00
kr hvis vi ser bort fra iengorLng. pengene er over-
fa rL  t i l  en  j ub i l aumskon to .
Der  har  varet  overskud pA medlemsakt iv i te ter (  Tors -
dagsaf tenerne )
Ib kunne j-avrigt meddel_e at det underskud
star tede med nu er  vendt  t i l  e t  overskud.
b lev  sA  ved taqe t .

bes ty re l sen
Regnskabet

Budget tet  (Som var  lavet  for  14 mdr i  t i l fe lde af  a t
bes ty re l sens  fo rs lag  om ny t  regnskabsAr  1 .1 -3 I .1_2
skul Ie  b l ive vedtaget)  gav anredning t i r  en del  de-
bat .  81.  a  spurgte s tef fen Hovedskov om man forventede
at  por toen i  Ar  b lev l ige sA stor  som s idste Ar  og
Blarn svarede at  det  var  pga rNFo bradet  som blev
sendt .  ud t i l  a l_ le  medlemmer,  In fo f ik  : .avr igL en
rosende bemerkning fra Jarn Hovgaard.
Jan og Poul -  s tenk jer  var  ut i l f redse med at  der  b l_ev
fo res lae t  kon t i ngen t  og  vandp ladsa fg i f t s fo rhz je l se ,  i
forb indel -se med det  budget . te iede underskud,  d i  man'
kunne godkende budgett.et uden og man iavrtgL skurle
passe pa at  det  ikke b lev for  dyr t  for  nye medlemmer.
Blarn svarede at  man mdt te gare op med s ig  se lv  hv i l -
ken kl-ub man vi- l- le have og om man var vi l l ige t. ir  at.
be ta le  de  ak t i v i t e tomkos ten inc re r  da r  n r r  eng ing  va r  i
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en akt iv  k lub,  der  skul le  t i l - t rakke nye medlemmer.
Aksel  mente at  man sagtens kunne set te  kont ingentet
op men at  motorbAdsafg i f ten hel t  sku l le  vek,  der t i l -
fork larede Er l ing Leth at  det te  var  indfar t  pga moms-
regnskabet .  Han kunne iavr ig t  gd ind for  udgi f terne i
budget tet .  Eve spurgte hvad udgi f ten t i l  kurser  dek-
kede og f ik oplyst at Aksel- og ,fane i denne sason
begge skul1e pA inst ruktarkursus,  hhv.  voksen og
junior  underv j -sn ing.  Aksel  kunne meddele at  det  er
kurser  der  g iver  et  re levant .  grundlag for  underv j -s-
n i n g .
Jan mente man skul- l-e tenke pA om de medlemmer der
ikke modte kunne gA ind for  kont ingent forhale lse,
her t i l  svarede Jarn Hovgaard at  han opfat tede det  som
t i l l id  t i l  bestyre lsen nAr medlemmerne ikke madte op
f  or  a t  a fg ive deres s temme. Her t i l  kunne Jan kommen-
tere det var det varste vravl han havde hart.
Kon t i ngen ts t i gn ing  med  100 ,00  k r  og  Vandp ladsa fg i f t
f r a  2 5 0 , 0 0  k r  t i l  5 0 0 , 0 0  k r  b l - e v  h e r e f t e r  v e d t a q e t .

A d  p k t  4 .

Poul -  Stenkjer  menLe at  pkt  4  skul - Ie  udgA,  da der  ikke
var  madt  s temmeberet t iget  medlemmer nok t i l  a t  ge-
nera l - forsaml- ingen var  bes l -utn ingsdygt ig .  Bestyre lsen
v i l l e  i kke  t rakke  s i t  f o rs lag  t i l bage ,  se  fo rs lage t .
F ^ - ^ ^  F . : ' l  ^ . F - {L d c l e s  L r r  a r s t r e m n l _ n g .

Der var  l iv l ig  debat  om al le  fors lag og Poul  Sten-
k ja rs  fo rs lag  n r  1 .b l -ev  tage t  t i l  a f s temn ing ,  de r  va r
3 der  s temte for  og 6 imod.  Ikke vedtaget .
Er l ing Leth meddel te  at  begge rev isorer  v i I le  t rede
af  hv is  fors lag nr  2  b l -ev vedtaget  og der  var  over-
ve jende enighed om, at  fors laget  v i l l -e  bev i rke at
bestyre lsen b lev sat  under  admin is t rat . ion og g ive
rev isorerne for  s tor t  e t  ansvar .  Poul  Stenk- iar  t rak
he re f te r  s i t  f o rs lag  t i l bage .

Jarn Hovgaard mente at  bestyre l -sens fors lag t i l  an-
dr inger  i  vedtagterne v i l l -e  gare dem let  fors tAel ige
for  a l le  og kunne bakke op om det ,  e f ter  2  endr ings-
f  ors lag f  ra  St .e f  f  en Hovedskov:
5 9 . 1  S i d s t e  p u n k t u m  u d g A r .
59 .12  s ids te  punk tum andres  t i l :  I  a l l e  sage r  de r
angAr kab,  sa lg e l - l -er  pantsatn ing af  fast  e jendom og
anlegsarbejder  udover  denal -mindel ige dr i f t  og ved-
I igeholdelse,  kraves en genera l forsaml ing.
b l -ev  bes t . y re l sens  fo rs lag  tage t  t i I  a f s temn ing .

Der  var  f ler ta l  for  endr inq af  vedteqterne ocr  der
indkatdes t i l  ekst raord inai  senera l f6rsaml in i  t i f
fornyet  a fs temning.

Ad  pk t  5 .

Som havnefoged b lev va lgt  Aksel  Nie lsen
-  sekretar  Jane Troelsen
-  nast formand-  -  Mogens Wismann
-  Q r r n n 1  a = n i - a 1 . -  -  S O l V e i g  D a l S g a a f dv u ' o , r v s r r L \  

H e n r i k  P e t e r s e n

E r l i n g  L e t h
Hans Byberg

-  R e v i s o r e r

A d  p k t  5 .

Jarn Hovgaard foreslog at
ta ineren  byggede en  s lags

man i  fo r l -ange lse  a f  kon-
verks teder ,  da  f le re  med-
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l -emmer savnede et  s ted t i l  smArepareat ioner  og opbe-
va r ing  a f  se j I ,  Ku r t  sagde  a t  de r  b lev  opsa t  l ys i t o -
f rar  i  konta ineren og Tom Duus fores log at  man lavede
e t  ha l v tag .
Ib  Sagde der  var  p lads i  konta ineren t i l_  skabe,  der
kunne bruges t i l  opbevar ing.
Blarn svarede at  hv is  det  var  i  medlemmernes in ter-
esse og for egen regning og man iavrtgt kunne fa
bygget i l ladelse skul - le  der  ikke v&re noqet  i  ve ien
fo i -a t  de t  kunne  lade  " i g  g " i " .  

- -

. fan spurgte hvornAr der  var  arbejdsweek-end,  og f ik
at  v ide at  der  v i l le  b l_ ive udsendt  indkaldelse.
Blarn in formerede om at  der  var  sendt  ansogning t i l
kommunen om et belob t i I  uddybning af havnen og aer
er  sendt  en anmodning t i I  Benny petersen A/S om re-
parat . ion af  det .  arbejde han har  udfor t  i  havnen,  som
er skredet  ud-
Mogens wismann mener  at  se lskabet  hef ter  se lvom Benny
Pe te rsen  ha r  l ukke t  f i rmae t .
Stef fen Hovedskov mener  at  arbejdet  er  udfzr t .  e f t .er
den for r ige bestyre lses anvisn inger  og der  ikke er
noget  at  komme ef ter .  Bestyre lsen arbejder  v idere med
sagen .

Eve savnede oplysning t i l  medl-emmerne nar kr-ubhuset
var udl-e j  et .  ,Jarn Hovgaard var imod at klubhuset
ove rhovede t  b lev  l e je t  ud  i  se j l sesonen .

Aksel -  savnede Torsdagsaf  terne.  T i t  det . t .e  kunne Ib
svare at  det  var  neLvarksudvarget  der  skul re s ta for
det  soc ia le  i  k lubben og at  man pa naste medr-emsmode
mAtte ve lge 6-8 personer ,  da han og Odet te ikke igen
kunne stA for  det  a l -ene.

Jarn Hovgaard kom bestyrelsen i forkobet
Kur t  for  e t  s tor t  s tykke arbejde i  Arene
g e d .

Blarn takkede l ige ledes Kur t  for  e t  s tor t
Kur t  f ik  overrakt  en l_ i t le  erkendt l_ iqhed.

og t.akkede
som havnefo-

r rl-ro i r l a A^s ! v v J  s v  /

Er l ing  Le th  takkede here f te r  fo r  qod ro  oq  orden.

.-: ii\ jl - b ,", .n
.-*qqqqqqqqqqqqqqq�l.l S,*. 

'-f6r/ b /\/&12D^*

-'-- 
i,


